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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Kezdeményezte-e a Honvédelmi Minisztérium az ingatlaneladásokból származó bevételek
honvédelmi célokra történő' felhasználását 2016-bam?”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyarország 2016. évi központi költségvetéséről szóló 2015 . évi C. törvény 5 . § (7)
bekezdése az alábbiak szerint rendelkezik :

„ (7) A Kormány irányítása alá tartozó központi költségvetési szerv feladatellátására
feleslegessé nyilvánított, értékesítésre kijelölt, a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. rábízott
állami vagyonába tartozó állami tulajdonú ingatlanok értékesítéséből származó - a XLIII. Az

állami vagyonnal kapcsolatos bevételek és kiadások fejezetben elszámolandó - bevétele k
államháztartásért felelős miniszter által jóváhagyott összege a 2016. évben a központi
költségvetési szerv költségvetését tartalmazó költségvetési fejezet által finanszírozhat ó
felhalmozási kiadások teljesítésére használhatók fel. Az államháztartásért felelős miniszter
ennek érdekében - legfeljebb a 2016 . évben pénzforgalmilag teljesült értékesítési bevétele k
mértékéig - új kiadási előirányzat létrehozatalát és meglévő kiadási előirányzat növelését
engedélyezheti e költségvetési fejezetben. "

Kérdezem Miniszter Urat, hogy 2016-ban mekkora bevétele származott a központ i
költségvetésnek a Honvédelmi Minisztérium feladatellátására feleslegessé nyilvánítot t
ingatlanok értékesítésébő l? A fent hivatkozott törvényi rendelkezés szerint kezdeményezte-e a
Honvédelmi Minisztérium a korábban HM kezelésben álló ingatlanok értékesítéséb ől származó
bevétel honvédelmi célokra történ ő felhasználását? Ha igen, kérem, tájékoztasson, mikor kért e
a nemzetgazdasági minisztertől új kiadási el őirányzat létrehozatalát vagy meglévő kiadási



elő irányzat növelését! A nemzetgazdasági miniszter megadta-e a kért engedélyt? Ha igen ,
kérem, tájékoztasson, hogy mire fordították az ingatlanértékesítésekb ől származó bevételt !

Budapest, 2017. február 20 .

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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